

《单词百科:vineyards是什么意思?vineyards怎么发音?vineyards的解释和用法》

英语单词vineyards是什么意思?vineyards怎么读?vineyards怎么发音?简答网为您整理了vineyards的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



vineyards怎么读

vineyards的读音:[v nj dz]

vineyards的意思

1、n.葡萄园(vineyard的名词复数);

vineyards的双语例句

1、 We meandered through a landscape of mountains, rivers, and vineyards.

我们在群山、河流和葡萄园构成的美丽画卷中漫步。

2、Further up the river, the vineyards start to thin out and the orange groves and almond trees take over.

继续溯流而上，葡萄园开始淡去，柑橘园和杏树多了起来。

3、The vineyards of Anjou extend from west of Angers to up-river of Saumur.

安茹葡萄园从昂热西部一直延伸到索米尔的上游。

4、Its vineyards are virtually contiguous with those of Ausone.

其葡萄园差不多紧挨着欧颂堡的葡萄园。

5、They gather the fields and glean the vineyards of the wicked.

收割别人田间的禾稼，摘取恶人余剩的葡萄。

6、Will the son of Jesse give all of you fields and vineyards?

耶西的儿子能将田地和葡萄园赐给你们各人么。

7、We can see people working in the vineyards on the hillsides.

我们可以看见许多在半山腰葡萄园工作的人。

8、Apart from apple orchards, there were vineyards everywhere.

九十多户的山村，整个笼罩在绿色的葡萄架下。

9、Vineyards are cultivated for the famous yellow sultana raisins and wine.

一片片的葡萄园是培养著名的葡萄干和葡萄酒。

10、He makes the wines and supervises the vineyards.

他酿酒并管理葡萄园。

11、I undertook great projects: I built houses for myself and planted vineyards.

我为自己动大工程，建造房屋，栽种葡萄园。

12、I can take a walk as far as the vineyards.

我可以一直散步到葡萄园去.

13、The vineyards were falling into ruin.

这些葡萄园日渐没落。

14、Let the wines of Stone Vineyards , set the mood for life.

让世通卡登的红酒为您的生活带来美好的心情.

15、Aliens will shepherd your flocks; foreigners will work your fields and vineyards.

那时,外人必起来牧放你们的羊群, 外邦人必做你们耕种田地的,修理葡萄园的.

以上是简答网为您整理的vineyards怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于vineyards

的用法、vineyards的释义、v

ineyards的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/vineyards>

